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Protokół nr 46-01/2018 z  posiedzenia 
Komisji Edukacji Rady Miasta Gdańska 

z dnia 17 stycznia 2018 r. 
w Nowym Ratuszu, przy ul. Wały Jagiellońskie 1, w sali nr 003 

 
 
Posiedzenie rozpoczęło się  o godz. 16:15. 
 
Obecność: 
Posiedzenie Komisji odbyło się w 6-osobowym składzie, wg załączonej  
listy obecności, która stanowi załącznik nr 1 do protokołu, było kworum do podejmowania 
prawomocnych decyzji. 
 
Lista pozostałych osób, uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Posiedzeniu przewodniczyła radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji Edukacji Rady 
Miasta Gdańska. 
 
Przewodnicząca Komisji przywitała obecnych oraz przedstawiła następujący porządek 
posiedzenia: 
1. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z 

wychowania przedszkolnego dzieci objętych wychowaniem przedszkolnym w 
publicznych przedszkolach prowadzonych przez Gminę Miasta Gdańska w czasie 
przekraczającym wymiar zajęć podstawy programowej wychowania przedszkolnego 
– druk nr 1472. 
 

2. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu 
przyznawania jednorazowego stypendium Prezydenta Miasta Gdańska dla uczniów 
szczególnie uzdolnionych oraz maturzystów osiągających najwyższy wynik z 
egzaminu maturalnego w ramach Lokalnego Programu Wspierania Edukacji 
Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży z terenu Gminy Miasta Gdańsk – druk nr 1473. 

 
3. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania imienia Przedszkolu nr 54  

przy ul. Piastowskiej 92B – druk nr 1465 
 

4. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania imienia Przedszkolu nr 64  
przy ul. Gospody 20 – druk nr 1466 

 
5. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania imienia Przedszkolu nr 66  

przy ul. Startowej 27 – druk nr 1467 
 

6. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania imienia Przedszkolu nr 71  
przy ul. Diamentowej 13A – druk nr 1468 

 
7. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta Gdańska  

w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 
szkolnego – druk nr 1470. 

 
8. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie 

dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju 
szkolnego na terenie Miasta Gdańska – druk nr 1471.  
 

9. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia 
międzygminnego w sprawie założenia i prowadzenia szkoły podstawowej w 
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miejscowości Kowale dla uczniów zamieszkałych na terenie Gmin: Kolbudy, Gdańsk 
oraz Pruszcz Gdański – druk nr 1459 
 

10. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie 
określenia źródeł dochodów własnych gromadzonych na wydzielonym rachunku i ich 
przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planów finansowych dla 
wydzielonych rachunków dochodów własnych samorządowych jednostek 
budżetowych – druk nr 1462 
 

11.  Opiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 
dotacji z budżetu Gminy Miasta Gdańska dla przedszkoli, innych form wychowania 
przedszkolnego, szkół oraz placówek publicznych i niepublicznych prowadzonych 
przez osoby prawne inne niż jednostka samorządu terytorialnego lub osoby fizyczne 
na terenie Gdańska oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania 
i wykorzystania – druk nr 1461 

 
12. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za 2017 rok. 

 
13. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2018 rok. 
 
14. Przedstawienie problemu infrastruktury sportowej w Szkołach Okrętowych  

i Ogólnokształcących „CONRADINUM” 
 
15. Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja.  
 
Porządek przyjęto jednogłośnie 6 głosami „za”.  
 
Porządek stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 
 
     PUNKT 1 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego dzieci objętych wychowaniem przedszkolnym w publicznych 
przedszkolach prowadzonych przez Gminę Miasta Gdańska w czasie przekraczającym 
wymiar zajęć podstawy programowej wychowania przedszkolnego – druk nr 1472. 
 
Druk nr 1472 stanowi załącznik do protokołu z  XLVII Sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 
25 stycznia.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM zreferował 
projekt uchwały.  
 
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 45-01/339/01/2018 
 
     PUNKT 2 
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Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu 
przyznawania jednorazowego stypendium Prezydenta Miasta Gdańska dla uczniów 
szczególnie uzdolnionych oraz maturzystów osiągających najwyższy wynik z egzaminu 
maturalnego w ramach Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i 
Młodzieży z terenu Gminy Miasta Gdańsk – druk nr 1473. 
 
Druk nr 1473 stanowi załącznik do protokołu z  XLVII Sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 25 
stycznia.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM zreferował 
projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji powiedziała, że często słychać głosy, że to 
stypendium jest zbyt małe jak na tak duże miasto. Następnie  zapytała jakich stypendiów 
młodzież może się spodziewać po tej zmianie.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
odpowiedział, że trudno mówić o konkretnej kwocie, bo jest określona całościowa pula, 
natomiast zamierzenie jest takie, żeby co najmniej podwoić dotychczasową kwotę. Oprócz 
zwiększenia kwoty zostały zaostrzone kryteria przyznawania stypendium.  
 
Radny Piotr Gierszewski – członek komisji zaznaczył, że troską wszystkich było 
podniesienie rangi tej nagrody. Zapytał z kim były konsultowane zmiany.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
odpowiedział, że wszelkie zmiany były konsultowane z dyrektorami i komisją  stypendialną.  
 
Nie było więcej pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 45-01/340/02/2018 
 
     PUNKT 3 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania imienia Przedszkolu nr 54  
przy ul. Piastowskiej 92B – druk nr 1465 
 
Druk nr 1465 stanowi załącznik do protokołu z  XLVII Sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 25 
stycznia.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM zreferował 
projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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OPINIA  Nr 45-01/341/03/2018 
 
     PUNKT 4 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania imienia Przedszkolu nr 64  
przy ul. Gospody 20 – druk nr 1466 
 
Druk nr 1466 stanowi załącznik do protokołu z  XLVII Sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 25 
stycznia.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM zreferował 
projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 45-01/342/04/2018 
 
     PUNKT 5 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania imienia Przedszkolu nr 66  
przy ul. Startowej 27 – druk nr 1467 
 
Druk nr 1467 stanowi załącznik do protokołu z  XLVII Sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 25 
stycznia.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM zreferował 
projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 45-01/343/05/2018 
 

 
    PUNKT 6 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania imienia Przedszkolu nr 71  
przy ul. Diamentowej 13A – druk nr 1468 
 
Druk nr 1468 stanowi załącznik do protokołu z  XLVII Sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 25 
stycznia.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM zreferował 
projekt uchwały.  
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Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 45-01/344/06/2018 
 
     PUNKT 7 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta Gdańska  
w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 
szkolnego – druk nr 1470. 
 
Druk nr 1470 stanowi załącznik do protokołu z  XLVII Sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 25 
stycznia.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM zreferował 
projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Pani Bożena Brauer – Przewodnicząca Międzyzakładowej Komisji Pracowników Oświaty i 
Wychowania NSZZ „Solidarność” zapytała o kwestię łączenia szkół na Subisława.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
odpowiedział, że w tej chwili trwają analizy i spotkania z dyrektorami m.in. Szkoły 
Mistrzostwa Sportowego.  
 
Nie było więcej pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 45-01/345/07/2018 
 
     PUNKT 8 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie 
dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego 
na terenie Miasta Gdańska – druk nr 1471.  
 
Druk nr 1471 stanowi załącznik do protokołu z  XLVII Sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 25 
stycznia.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM zreferował 
projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały.  
 



6 

 

USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 45-01/346/08/2018 
 
     PUNKT 9 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia 
międzygminnego w sprawie założenia i prowadzenia szkoły podstawowej w miejscowości 
Kowale dla uczniów zamieszkałych na terenie Gmin: Kolbudy, Gdańsk oraz Pruszcz 
Gdański – druk nr 1459 
 
Druk nr 1459 stanowi załącznik do protokołu z  XLVII Sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 
25 stycznia.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM zreferował 
projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Radny Piotr Gierszewski – członek komisji powiedział, że „kibicuje” temu projektowi bo w 
tamtym rejonie brakuje szkół, natomiast dodał, że jest zaskoczony, że dopiero na tym etapie 
przystępuje się do negocjacji kto jakie będzie miał udziały, kto będzie wybierał  dyrektora 
itp.  
 
Pani Bogumiła Bieniasz – Kierownik Referatu Organizacji Edukacji i Wychowania 
wyjaśniła, że to wynika z porozumienia, organem prowadzącym są Kolbudy, Gdańsk ma 30% 
udziałów.  
 
Radny Piotr Gierszewski – członek komisji zapytał, czy radni też będą mieli udział, w  tych 
negocjacjach.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM wyjaśnił, 
że to jest umowa podpisywana między wojewodą, a prezydentami. Jeśli chodzi o wybór 
dyrektora, to wybiera go organ prowadzący czyli Gmina Kolbudy i nie podlega to negocjacji.  
 
Radna Anna Wirska – członek komisji zapytała czy przyjmowanie uczniów jest rozłożone 
procentowo między gminami 
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
odpowiedział, że Gdańsk ma 30% udziałów i tyle samo procentowo ma być gdańskich 
uczniów.  
 
Nie było więcej pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 45-01/347/09/2018 
 
     PUNKT 10 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie 
określenia źródeł dochodów własnych gromadzonych na wydzielonym rachunku i ich 
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przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planów finansowych dla wydzielonych 
rachunków dochodów własnych samorządowych jednostek budżetowych – druk nr 1462 
 
Druk nr 1462 stanowi załącznik do protokołu z  XLVII Sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 
25 stycznia.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM zreferował 
projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Radny Piotr Gierszewski – członek komisji wyraził nadzieję, że dyrektorzy szkół będą 
dostawali większy dodatek z tytułu pozyskiwania dodatkowych pieniędzy dla szkoły.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM dodał, że 
w tym roku dodatek motywacyjny jest uzależniony od arkusza samooceny dyrektora 
placówki, jedną z kategorii było pozyskiwanie dodatkowych środków dla szkoły, co było 
bardzo wysoko punktowane. Od nowego semestru dodatki motywacyjne będą przyznawane 
w innej wysokości.  
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji zapytała czy nie warto by było rozważyć 
podniesienia ceny w schronisku za pokój gdyż w tej chwili stawka jest stosunkowo niska jak 
na miasto turystyczne.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM powiedział, 
że schronisko to jest placówka oświatowa i nie można jej mylić z działalnością hotelową.   
 
Radny Andrzej Kowalczys – Wiceprzewodniczący komisji zapytał czy te środki 
wypracowane przez schronisko w całości są przekazywane miastu.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
potwierdził, że tak, tylko jeszcze nie wiadomo w jakiej wysokości.  
 
 
Nie było więcej pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 45-01/348/10/2018 
 
     PUNKT 11 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji 
z budżetu Gminy Miasta Gdańska dla przedszkoli, innych form wychowania 
przedszkolnego, szkół oraz placówek publicznych i niepublicznych prowadzonych przez 
osoby prawne inne niż jednostka samorządu terytorialnego lub osoby fizyczne na terenie 
Gdańska oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i 
wykorzystania – druk nr 1461 
 
Druk nr 1461 stanowi załącznik do protokołu z  XLVII Sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 25 
stycznia.  
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Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM zreferował 
projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję 
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji zapytała czy było już rozstrzygnięcie 
sądowe odnośnie wyłudzeń dotacji szkół policealnych.  
 
Pani Agnieszka Kozoń – Wydział Rozwoju Społecznego wyjaśniła, że są to sprawy, które 
trwają bardzo długo, w pierwszej kolejności odbywa się postępowanie kontrolne, następnie 
jest wezwanie do dobrowolnego zwrotu należności, jeżeli to nie nastąpi jest rozpoczynana 
procedura administracyjna, muszą być mediacje, następnie zgłoszenie do prokuratury. 
Prokuratura wszczyna w tym momencie postępowanie sprawdzające.  
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji zapytała czy pojawiły się jakieś wnioski o 
utworzenie kolejnych szkół policealnych.  
 
Pani Agnieszka Kozoń – Wydział Rozwoju Społecznego odpowiedziała, że nie było.  
 
Radny Piotr Gierszewski – członek komisji wyraził swoje zadowolenie z powodu zmian w 
ustawodawstwie utrudniające proceder wyłudzeń. Następnie powiedział, że warto by było 
rozważyć utworzenie referatu w Wydziale Rozwoju Społecznego zajmującego się wyłączenie 
kontrolami czy nie dochodzi do nadużyć finansowych w placówkach.  
 
Pani Agnieszka Kozoń – Wydział Rozwoju Społecznego wyjaśniła, że w wydziale zajmują 
się tym dwie osoby.  
 
Radny Wojciech Błaszkowski – członek komisji poprosił o wyjaśnienie zmian w 
ustawodawstwie dotyczących szkół policealnych.  
 
Pani Agnieszka Kozoń – Wydział Rozwoju Społecznego wyjaśniła, że w tej chwili szkoła 
otrzymuje 50% dotacji na początek, a pozostałe 50% po egzaminach żeby zweryfikować 
faktyczną ilość uczniów.  
 
Nie było więcej pytań, przystąpiono do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały.   
 
     PUNKT 12 
Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za 2017 rok. 

 
Przewodnicząca Komisji poinformowała, że sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji 
zostało przekazane za pomocą poczty elektronicznej. 
 
Przewodnicząca Komisji zapytała o uwagi do sprawozdania. Nie było uwag. Przystąpiono do 
głosowania nad przyjęciem sprawozdania z działalności Komisji Edukacji za 2017 rok. 
 
Sprawozdanie przyjęto jednogłośnie 6 głosami „za”. 
 
Przystąpiono do kolejnego punktu w porządku posiedzenia. 

 
 
     PUNKT 13 

Przyjęcie planu pracy Komisji na 2018 rok. 
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Przewodnicząca Komisji poinformowała, że plan pracy Komisji Edukacji został przekazany 
pocztą elektroniczną. Podziękowała za zgłoszone propozycje tematów pracy. 
 
Po krótkiej dyskusji na temat terminów posiedzeń przystąpiono do głosowania nad 
przyjęciem planu pracy Komisji Edukacji Rady Miasta Gdańska na 2018 rok.  
 
Plan pracy przyjęto jednogłośnie 6 głosami „za”. 
 
 
     PUNKKT 14 
Przedstawienie problemu infrastruktury sportowej w Szkołach Okrętowych  
i Ogólnokształcących „CONRADINUM” 
 
Przewodnicząca Komisji poprosiła radnego Andrzeja Kowalczysa – pomysłodawcę tematu o 
zreferowanie problemu.  
 
Radny Andrzej Kowlaczys – Wiceprzewodniczący Komisji przywitał obecnych na sali 
przedstawicieli Conradinum, następnie poprosił ich o przedstawienie prezentacji 
multimedialnej, pokazującej m.in. obecny stan infrastruktury sportowej w szkole oraz 
osiągnięcia uczniów w zawodach sportowych.  
 
Pani Marta Klonowska, p. Daria Lisewska oraz p. Cezary Szytniewski – uczniowie 
Conradinum przedstawili pokaz slajdów.  
 
Prezentacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora WRS poinformował, że jeśli chodzi o 
modernizację boisk w pierwszej kolejności są szkoły podstawowe, gdzie uczą się najmłodsi 
uczniowie, natomiast szkoła Conradinum ujęta jest w planie w dalszej perspektywie czasu 
tj. w roku 2019.  
 
Pani Anna Urbańska – nauczyciel, opiekun Samorządu Szkolnego powiedziała, że ważne 
jest aby młodzież nie rezygnowała w tym wieku ze sportu, a brak boiska nie zachęca do 
aktywności fizycznej.  
 
Radny Wojciech Błaszkowski – członek komisji potwierdził, że priorytetem wszystkich 
radnych jest aby powstawały boiska szkolne ale niestety nie da się tego zrobić w jednym 
roku, trzeba to rozciągnąć w czasie ze względu na wysokie koszty.  
 
Radny Piotr Gierszewski – członek komisji potwierdził, że Conradinum potrzebuje boiska 
bo jego teren w tej chwili pełni rolę parkingu.  
 
Pani Anna Urbańska podziękowała za podjęcie tematu przez Komisję Edukacji i poświęcony 
czas. Zaznaczyła, ze jest to ważna lekcja dla uczniów gdyż mieli okazję zapoznać się bliżej 
z funkcjonowaniem samorządu.  
 
 
     PUNKT 15 
Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja.  
 
Przewodnicząca Komisji zasygnalizowała wpłynięcie następujących pism: 
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- pismo od Stowarzyszenia Oświatowego Conradinum – protest w sprawie powiększenia 
Bursy Gdańskiej kosztem sal lekcyjnych Conradinum 
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca dyrektora WRS poinformował, że w tej sprawie odbyło się 
spotkanie z przedstawicielami placówki, na którym zostały wyjaśnione wszystkie kwestie.  
 
- Pismo od Koła Zakładowego NSZZ „Solidarność” przy Pałacu Młodzieży 
przedstawiającego swoje obawy odnośnie działań wobec Pałacu Młodzieży  
 
p. Bożena Brauer – Przewodnicząca Komisji Pracowników Oświaty i Wychowania NSZZ 
Solidarność -  zapytała czy w tym przypadku istnieje obawa, że Pałac Młodzieży zostanie 
przekształcony w placówkę nie oświatową.  
 
Pan Grzegorz Kryger – zastępca dyrektora WRS – wyjaśnił, że na dzień dzisiejszy nie ma 
żadnych planów na zmianę. W ostatnim czasie dyrekcja placówki wraz z organem 
prowadzącym podjęła decyzję o likwidacji niektórych zajęć, na które nie było chętnych i 
utworzenie innych, ale nie ma to nic wspólnego z przekształceniem Pałacu Młodzieży, a 
świadczy raczej o jego rozwoju.  
 
Nie było więcej spraw bieżących i korespondencji. Przewodnicząca podziękowała wszystkim 
za uczestnictwo i na tym posiedzenie zakończono.  
 
 
Godz. 18:20.  
 
 
      Przewodnicząca Komisji Edukacji  
 
                    Dr Żaneta Geryk 
 
 
Protokołowała:  
Monika Zawisza, Biuro Rady Miasta Gdańska  


